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      JournalpostID:   12/7947      

 Arkiv sakID.:   12/1876  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    127/12 FORMANNSKAP Dato:  24.09.2012 

 

 

 

GODKJENNING AV MØTEBOK 

 

 
Vedlegg: Møtebok nr. 9/2012, 10/2012 og 11/2012 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlagte møtebok. 

 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 9/2012, 10/2012 og 11/2012 godkjennes. 

 

 

FOR-127/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/7945      

 Arkiv sakID.:   12/1874  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    128/12 FORMANNSKAP Dato:  24.09.2012 

 

 

 

DELEGERTE SAKER I PERIODEN 
  

 

Sammendrag: 
 

 

DFOR. 001/12: TV-AKSJONEN NRK AMNESTY INTERNATIONAL 2012 - BIDRAG 

TIL TV-AKSJONEN 

 

VEDTAK : 
 

Fauske kommune bevilger kr. 10.000,- til Tv-aksjonen NRK Amnesty International 2012. 

 

Beløpet dekkes over formannskapets konto 1470-1020-1001. 

 

Beløpet overføres konto: 8380.08.09005 og merkes med Fauske kommune og 8200. 

 

 

 

 

INNSTILLING : 
 

Delegerte saker tas til orientering. 

 

 

FOR-128/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/7946      

 Arkiv sakID.:   12/1875  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    129/12 FORMANNSKAP Dato:  24.09.2012 

 

 

 

 

REFERATSAKER I PERIODEN 
  

 

Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 12/4310 I 12/1089 10.05.2012 Rebekka loge 125 Louise TELETUNET BYGG 4, GNR. 

103/1447 

 12/7903 I 12/1867 10.09.2012 Nordland fylkeskommune MULIG NEDLEGGELSE AV 

SILVEREXPRESSEN 

 12/7257 U 12/1729 28.08.2012 Fauske Lysverk AS STEMMERETTSREGLER 

 

 

INNSTILLING : 
 

Refererte dokumenter tas til orientering. 

 

 

FOR-129/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/7883      

      Arkiv sakID.:   12/1865  Saksbehandler:  Gunnar Sveen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    130/12 FORMANNSKAP Dato:  24.09.2012 

  KOMMUNESTYRE  04.10.2012 

 

 

 

ØKONOMIMELDING 2/2012 

   

 
Vedlegg: Investeringer 2012 – status pr 31.8.2012 

 

 
 

Økonomimelding 2/2012 viser økonomisk status på kjente regnskapstall pr 31.08.2012.  Den 

økonomiske statusen vil danne grunnlaget for forslag om ulike budsjettreguleringer. 

 

I økonomimeldingen inngår også obligatorisk rapportering om finansforvaltning i tråd med 

forskrift og finansreglement. 

 

1.0  RESULTATVURDERING 

Driften av enhetene 

Tabell 1 nedenfor viser at enhetenes utgifter pr 31. august ligger 5,7 mill. kr. høyere enn 

periodisert budsjett. I tillegg kommer et ikke-fordelt innsparingskrav på lønn på 5 mill. kr. 

 

Prognosen for 2012 tilsier et forventet merforbruk på 10,9 mill. kr. I tillegg kommer 5 mill. kr i 

ikke fordelt budsjettert kutt i fast lønn. Til sammen gir dette et forventet merforbruk for 2012 på 

15,9 mill. kr.  Som det framgår under pkt. 2 er det Rådmannens stab, barnehager og 

hjemmetjenester som rapporterer de største forventede overskridelsene. Når det gjelder 

rådmannens stab knytter dette seg i sin helhet til merutgifter rundt samhandlingsreformen jf. pkt. 

2.2.  

 

I forhold til innsparingskrav på 9 mill. kr. på fast lønn i opprinnelig budsjett ble 4 mill. kr. 

regulert inn og fordelt på enhetene i budsjettregulering 1/2012. Som det framgår av prognosen i 

tabell 1ligger enhetene nå an til et mindre forbruk på ca. 1 mill. kr. Justert for rest ikke fordelt 

innsparing på 5 mill. kr., ligger vi an til et totalt merforbruk på fast lønn på 4 mill. kr. Tar vi i 

tillegg med at budsjettet for fast lønn i utgangspunktet var ca. 2,5 mill. kr. for lavt i forhold til 

beregnet lønnsvekst, betyr dette at enhetene i realiteten har tatt inn ca. 7,5 mill. kr av opprinnelig 

budsjettert innsparing. I dette beløpet ligger også konsekvensen av vårens streik med 1,3 mill. kr 

i lavere lønnsutgifter. 

   

Dette er i utgangspunktet en positiv utvikling. En må imidlertid se dette i sammenheng med netto 

vikar og overtidsutgifter for å få et fullstendig bilde av utviklingen. Dessverre viser prognosen en 

overskridelse på netto vikarutgifter og overtid (fratrukket refunderte sykepenger) på 6,6 mill. kr. 



Det betyr at det som er spart inn på fast lønn i stor grad finnes igjen som merforbruk på 

vikarutgifter. 

 

Hvis vi sammenligner med regnskap 2011 viser prognosen likevel en reduksjon i samlet lønn 

fratrukket effekt av lønnsoppgjør på ca. 5 mill. kr. 

 

Når det gjelder kjøp av varer og tjenester som inngår i kommunal tjenesteproduksjon ligger 

prognosen 2,9 mill. kr. over budsjett. Rådmannen vil fokusere på kostnadskontroll i årets 4 siste 

måneder for å hente inn størst mulig del av dette.   

 

På inntektssiden viser prognosen en merinntekt på 1,2 mill. kr. når en ser bort fra merinntekter 

sykepenger. Dette dreier seg i hovedsak om en merinntekt på ressurskrevende brukere på ca. 1 

mill. kr. 

 

  

Tabell 1 viser samlet oversikt over alle resultatenheter pr 2. tertial 2012. 

 

 

Tabell 1- Samlet forbruk resultatenheter fordelt på utgifter og inntekter pr 2. tertial 2012 (i mill. 

kr) 

 
 

 

 

 

 

 

2.0 RAPPORTERING RESULTATENHETER  

Tabell 2 – Netto forbruk fordelt på enhetene pr 2. tertial 2012 (i mill. kr) 

Reg. budsjett Regnskap Forbruk Periodisert Avvik  Årsprognose Prognose

2012 hittil hittil % Budsjett hittil i kr avvik 31.12

Fast lønn 288 487             180 600         0,63 180 182           418                   287 554              -933                     

Overtid 1 793                  2 315             1,29 1 195                1 120               2 553                  760                      

Vikarutgifter inkl eksterne 20 124               22 623           1,12 13 416              9 208               30 735                10 611                 

Annen lønn 23 468               13 600           0,58 15 645              -2 045              22 533                -935                     

Sosiale utgifter 66 341               45 987           0,69 44 228              1 760               66 095                -246                     

Kjøp som inngår i  kommunal tjenesteprod 92 926               61 375           0,66 61 950              -575                 94 842                1 916                   

Kjøp som erstatter kommunal tjenesteprod 64 289               36 928           0,57 45 318              -8 390              69 264                4 975                   

Overføringer 34 086               28 775           0,84 22 724              6 051               34 145                59                         

Sykepenger/fødselspenger -12 639              -11 459         0,91 -8 426              -3 033              -16 689              -4 049                 

Sum utgifter 578 874             380 745         0,66 376 231           4 514               585 137              12 158                 

Avvik - Utgifter -                      -                 0,01 0                        0                       -                      -                       

Netto renter, finans transaksjoner -655                   -49                 0,07 -436                  387                   -763                    -108                     

Brukerbetalinger. Salgs- og leieinntekter -49 045              -30 657         0,63 -32 697            2 040               -48 625              420                      

Overføringsinntekter ekskl. syke og fødselspenger -41 743              -28 523         0,68 -27 828            -694                 -41 069              -326                     

Tilskudd stat, kommuner og private -2 589                -2 273            0,88 -1 726              -547                 -3 816                 -1 227                 

Sum inntekter -94 031              -61 501         0,65 -62 687            1 186               -94 273              -1 241                 

Avvik - Inntekter -                      -                 -0,01 0                        -0                      -                      -                       

Netto 484 843             319 244         0,66 313 544           5 700               490 864              10 917                 



 
 

2.1 Politisk virksomhet  
Kommunestyret vedtok i budsjettregulering 1/2012 en reduksjon i godtgjørelser/frikjøp på til 

sammen 0,5 mill. kr. Det er foreløpig ikke gjort noen endring i godtgjørelsesreglementet. Det er 

dermed tvilsomt om denne reguleringen vil gi noen effekt for regnskapet 2012. 

 

2.2 Rådmannens stab 
Utgifter og inntekter vedrørende samhandlingsreformen budsjettert på et eget ansvar under 

brukerkontoret som igjen er plassert under rådmannens stab.  

 

Tabell 3 – Forbruk hittil og prognose utgifter samordningsreformen 2012 (i mill. kr) 

 
 

Det ble i vedtatt budsjettet 2012 budsjettert med 9 mill. kr. som skulle dekke kostnadene til 

samhandlingsreformen.  Dette er en differanse på 2,8 mill. kr. fra det som var tildelt over 

rammen og var den forutsatte effektiviseringen en skulle oppnå i Fauske kommune. Kostnadene 

har blitt større enn forventet, slik at prognosen er 3,5 mill. kr. over budsjett. 

 

I tillegg ble det er vedtatt å øke bemanningen på sykehjemmet med 6 årsverk for å imøtekomme 

utfordringene med samhandlingsreformen.  I økonomimelding 1 2012 ble det beregnet til 3 mill. 

kr.   

 

Utbetaling for utskrivningsklare pasienter er gått kraftig ned etter at det ble opprettet flere 

korttidsplasser på Fauske sykehjem. Det gir en lav prognose. Når det gjelder medisinsk 

medfinansiering er prognosen basert på utviklingen hittil. Utbetalingen til medisinsk 

medfinansiering er basert på DRG poengene som er registret fra Helseforetaket. Det registreres 

Reg budsjett Regnskap Forbruk hittil Periodisert Avvik  Årsprognose Prognose

Enhet 2012 2012  % Budsjett hitill avvik 31.12

Politisk virksomhet 8 521                  4 358             51,1 % 5 662                -1 304              9 021                  500                      

Rådmannens stab 39 479               27 756           70,3 % 25 536              2 220               42 978                3 500                   

Kultur 11 601               8 053             69,4 % 7 450                603                   11 366                -235                     

Vei/gatelys 8 230                  4 654             56,6 % 5 400                -746                 8 183                  -47                       

Bygg/eiendom/idrett 39 640               28 072           70,8 % 25 565              2 507               40 040                400                      

Plan/utvikling 4 492                  2 504             55,7 % 2 803                -299                 4 401                  -91                       

Fauske storkjøkken 2 882                  2 235             77,6 % 1 831                404                   2 882                  -                       

Skole 104 548             66 937           64,0 % 66 264              673                   105 500              953                      

Barnehage 54 566               36 499           66,9 % 38 208              -1 709              57 077                2 511                   

Sykehjemmet 55 638               37 744           67,8 % 35 295              2 449               57 092                1 454                   

Hjemmetjenesten 50 107               35 709           71,3 % 31 755              3 953               53 086                2 979                   

Helse 31 713               17 039           53,7 % 20 358              -3 318              30 882                -831                     

Miljø og habillitering 18 671               13 903           74,5 % 11 780              2 123               18 516                -1 155                 

NAV Fauske 15 751               9 328             59,2 % 10 355              -1 027              16 623                872                      

Barne/familieenheten 28 552               18 481           64,7 % 18 533              -53                   28 660                108                      

Integrering 10 451               5 972             57,1 % 6 749                -778                 10 451                -                       

Sum alle enheter 484 843             319 244         65,8 % 313 544           5 700               490 864              10 917                 

Budsjett Regnskap Regulert Prognose

2012 pr aug budsjett 2012

Utskrivingsklare somatiske pasienter 3,0                        0,3                  3,0                  0,6                  

Medisinsk medfinasiering 6,0                        8,5                  6,0                  11,9               

Delsum 9,0                        8,8                  9,0                  12,5               

Økning sykehjemmet * -                        1,9                  3,0                  3,0                  

Totalt 9,0                        10,7               12,0               15,5               

* Antatt forbruk



flere DRG poeng i 2012 enn det som lå til grunn i grunnlaget for å beregne årets kostnad. Om det 

foreligger feil i beregningsgrunnlaget til medisinsk medfinansiering eller om det er en reell 

økning i forhold til beregningsgrunnlaget er noe uklart. Helseforetaket er også blitt dyktigere til å 

registrere DRG poeng.  Konsekvensen er at reformen innen medisinsk medfinansiering for 

Fauske kommune er underfinansiert. 

 

Rammeoverføringen til samhandlingsreformen var 11,8 mill. kr. før midler til 

overgangsordninger. I forhold til det vil Fauske kommune totalt benytte 3,7 mill. kr. over det 

som i inngikk i rammen. 

 

2.3 Skoler 
Vestmyra skole har fortsatt høyt sykefravær. Dette gir betydelig merforbruk på vikarutgifter, 

samtidig ligger beregnede refusjoner på sykepenger tilsvarende over budsjett, samtidig som det 

forventes høyere refusjoner for gjesteelever enn budsjettert. Forventet merforbruk knytter seg til 

budsjettert virkning av strukturendring som ikke ble gjennomført jfr. egen sak ang skolestruktur. 

 

2.4 Barnehager 
Kunnskapsdepartementet har gitt de private barnehagene medhold i at premieavvik på pensjon 

ikke skal gå til fradrag ved beregning av kommunalt tilskudd. Kommunene har ment at så lenge 

staten selv beregner kommunenes utgiftsbehov med premieavvik fratrukket (netto 

pensjonskostnad) skulle kommunene forholde seg tilsvarende i forhold til de private 

barnehagene).  Kunnskapsdepartementet har likevel bestemt at det er den betalbare premien til 

KLP som skal medtas. I forhold til budsjett medfører dette en ekstra utgift for Fauske kommune 

på 1,2 mill. kr. Resterende del av forventet merforbruk knytter seg til ikke iverksatt tiltak 

beregnet til 0,65 mill. kr, som henger sammen med vedtaket i skolestruktursaken.  

 

2.5 Kultur 
Det er ikke rapportert vesentlig avvik i forhold til ramme 

 
2.6 Sykehjem 
Enheten ble tilført 6 ekstra årsverk etter vedtak i Kommunestyre (jf. sak 088/12). Flere stillinger 

står vakante og fylles opp av egne vikarer og innleide vikarer fra vikarbyrå. Dette gir 

mindreforbruk på fast lønn og merforbruk på vikarpostene.   

 

2.7 Hjemmetjenester 
Enheten rapporterer et forventet merforbruk på 2,5 mill. kr. Dette er utgifter knyttet til 

vikarinnleie i forbindelse med ferieavvikling 2012. 

 
2.8 Miljø og habilitering 
Enheten melder merinntekt på ca. 1 mill. kr. på refusjon utgifter ressurskrevende tjenester fra 

staten. 

 

2.9 Barn og familieenhet 
Det er ikke rapportert forventet vesentlig avvik i forhold til ramme 

 
2.10 Plan/utvikling 
Det er ikke rapportert forventet vesentlig avvik i forhold til ramme 

 



2.11 Bygg/eiendom/idrett 
Til tross for lave kraftpriser forventes det at enheten får et merforbruk på 0,4 mill. kr. på bruk av 

strøm. Øvrige poster vil være innenfor budsjettrammen ved årets slutt.   

 

2.12 NAV 
Enheten har innrapportert et forventet resultat omtrent i balanse 

 

2.13 Integreringsenhet 
Integreringsenheten har ikke rapportert avvik i forhold til vedtatt budsjett.  Det forventes derfor 

at enheten vil ligge innenfor budsjettrammen ved årets slutt. 

 

3.0 FELLESOMRÅDER 

 

Skatt og rammetilskudd 

For beregning av skatt og rammetilskudd benyttes prognose modellen til KS.  Oppdatert 

prognose viser en nedgang i rammetilskudd på 3,3 mill. kr. som følge av reduksjon i 

innbyggertall. For skatt på formue og inntekt viser prognosen en økning på 5,1 mill. kr.  

Totalt for de frie inntektene gir dette en økning på 1,8 mill. kr i de frie inntektene i forhold til 

budsjett 2012. 

 

Eiendomsskatt 

Ingen endring i forhold til økonomimelding 1/2012 

 

Renteutgifter 

I budsjett 2012 er det lagt inn en forventet gjennomsnittsrente på 3,5 %. Ut fra utviklingen i 

NIBOR-rente hittil i år forventes det at budsjettet vil holde. 

 

Utbytte  

Totalt utbytte er nå inntektsført og er i tråd med regulert budsjett 

 

Konsesjonskraft 

Ingen endring i forhold til økonomimelding 1/2012 

 

Pensjonsutgifter  

Nye beregninger viser at samlet pensjonsutgift for 2012 blir ca. 3 mill. kr høyere enn budsjettert. 

 

 

Premieavvik på pensjon 

Oversikt over beregnet premieavvik på pensjon for 2012, viser at Fauske kommune vil få et 

positivt premieavvik på 15 mill. kr. Rådmannen har tidligere informert om at denne inntekten 

ikke legges inn i budsjettene, dette fordi positive premieavvik er en tallstørrelse som kommunen 

er pålagt å inntektsføre uten at det følger en positiv kontantstrøm med beløpet. Med andre ord er 

dette ikke en reell inntekt, og den bør ikke påvirke kommunens drift. Premieavviket skal 

inntektsføres og avsettes i balansen, for senere å utgiftsføres over 15 år. 

 

Rådmannen foreslår at hele beløpet reguleres inn i budsjettet med motpost avsetning til 

premieavviksfond. Samtidig gjøres det oppmerksom på at i henhold til regnskapsreglene vil 

underskudd i driften medføre at hele eller deler av avsetningen til fondet må strykes. Sagt med 



andre ord vil et driftsunderskudd i øvrig drift medføre at premieavviket går med til å dekke opp 

underskuddet.  

 

 

4.0 BUDSJETTREGULERINGER 

 

Omfanget av budsjettreguleringer vil være begrenset av tilgang på ledige budsjettmidler.  

 

Tabell 4 – Oversikt mulige saldering etter 2 tertial (i mill. kr) 

Økte utgifter/reduserte inntekter   

Overføringer private barnehager 1.2 

Vikarutgifter * 4 

Pensjonsutgifter 2.6 

Avsetning til premieavviksfond 15 

Sum  22.8 

    

Inndekning:   

Fast lønn * 1 

Økning skatt/rammetilskudd (netto) 1.8 

Refusjon sykepenger* 4 

Refusjoner fra staten** 1 

Premieavvik 2012 15 

Sum inndekning 22.8 

Balanse 0 

*reguleres fra ulike resultatenheter med lavt forbruk på fast lønn 

** regulerer enhet miljø og habilitering 

 

 

Oppsummering drift 

Prognose pr. 2. tertial viser at kommunen går mot et merforbruk på drift på ca. 15 mill. kr. Dette 

betyr igjen at positivt premieavvik for 2012 anslått til 15 mill. kr., ikke vil kunne avsettes i sin 

helhet, men vil måtte benyttes til å dekke opp det reelle driftsunderskuddet. 

 

5.0  INVESTERINGER 

Det vises til vedlagt oversikt over investeringsporteføljen for 2012. Hovedtyngden av 

investeringer har sin bakgrunn i kommunestyrets budsjettvedtak for 2012. En del prosjekter er 

vedtatt i tidligere års budsjetter. 

 

Oversikten gir en kortfattet statusbeskrivelse mht framdrift. Rådmannen har ingen ytterligere 

kommentarer mht dette. Det er heller ikke meldt avvik i hht økonomiske forutsetninger med 

unntak av følgende prosjekter: 

 

1. Boliger Blåskjellveien: Prosjektet er ferdigstilt og boligen tatt i bruk. Regnskapsstatus 

indikerer en mulig overskridelse på prosjektet med inntil 0,3 mill. kr. Rådmannen vil 

komme tilbake til inndekning når det endelige regnskapet foreligger. 



2. Sulitjelma skole: Forberedende arbeider med veganlegg, samt anlegg av 

tilknytningsanlegg for vann, avløp og elektrisitet bød på betydelige utfordringer og ble 

vesentlig mere omfattende og kostnadskrevende enn antatt. Merkostnadene er dekket inn 

gjennom bruk av reservepostene for anlegget. Disse er nå i hovedsak disponert og dette 

tilsier at økonomistyringen av prosjektet framover må være svært streng. 

 

Rådmannen har under forberedelse en egen sak vedr rammene for prosjektet. Som 

tidligere varslet innebærer dette også en vurdering av mulighetene for å innpasse ny 

barnehage innenfor rammene at det nye bygget. 

 

Rådmannen vil også belyse den økonomiske situasjonen for prosjektet. 

   

I finansieringsplanen for investeringene er det forutsatt salg av eiendom med 7,0 mill. kr. Pr i 

dag er det gjennomført salg for ca. 4,1 mill. kr. Rådmannen legger til grunn at inntektsmålet kan 

nåes. 

 

6  FINANSFORVALTNING 

6.1 Kortsiktig likviditet 
Figur 1 viser at likviditeten i august og store deler av juli har vært negativ. August er måneden i 

året da det ikke utbetales rammetilskudd fra staten. Dette gjør denne perioden ekstra krevende 

likviditetsmessig.  

 

Figur 1 – Kortsiktig likviditet mai-aug. 2012 

 
 

Fauske kommunes vilkår for trekk på kassakreditt er for tiden fastsatt til 3 måneders p.t NIBOR 

med et påslag på 0,85 prosentpoeng. Trekkrettighet ble våren 2012 øket fra 40 mill. kr. til 60 

mill. kr. Ekstra utgift til trekk på kassakreditt er budsjettert til 150.000 kr for 2012. Beregnet 

utgift 2012 er beregnet til 135.000,-. Dette basert på at det ikke vil være behov for trekk i 

perioden oktober-desember, (jf. pkt. 6.3). 

 

 

Tabell 5 – Rente kassekreditt  

Rente pr mai  2,70 % 0,85 % 3,55 % 

Rente pr. aug 2,27 % 0,85 % 3,12 % 

 

 

6.2 Langsiktig likviditet 
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Den langsiktige likviditeten består av Hjemfallsinntekter plassert i aktiv forvaltning i Pareto og 

Sparebank 1 forvaltning. Utviklingen årets fire første måneder framgår av tabell 7 og fig. 2 og 3. 

 

Tabell 6 – Oversikt kapital plasseringer 

 

Plassering 31.12.2011 Januar Februar Mars April Mai Juni Juli Aug 

Hjemfallsfond Plassering 

Pareto 
46 482 47 681 48 530 48 409 48 465 47 533 48 088 48 521 48 892 

Hjemfallsfond Plassering SB1 

Forvaltning 
18 884 19 160 19 400 19 545 19 527 19 232 19 393 19 693 19 744 

Utvikling samlet portefølje 65 366 66 841 67 930 67 954 67 992 66 765 67 481 68 214 68 636 

 

Figur 2 – Utvikling plassering Pareto til nå i 2012 

 
 

Figur 3 – Utvikling plassering SB1 forvaltning til nå i 2012 

 
 

 

Utviklingen i porteføljene har bortsett fra en tilbakegang i mai-juni, vært positive første halvår.  

Kommunens plasseringer er basert på en forsiktig risikoprofil i tråd med vedtatt finansreglement. 

Hovedvekt ligger på langsiktige norske obligasjoner med forventet god avkastning. Pr. 31. 

august er verdien på plasseringene økt med 3,2 mill. kr. sammenlignet med 31.12.2011. 

 

6.3 Styrking av kortsiktig likviditet 
I Kommunestyremøte 29.03.12 sak 095/12 ble rådmannen gitt fullmakt til å foreta nedsalg av 

langsiktig likviditet plassert i aktiv forvaltning.  Dette for å styrke kortsiktig likviditet og dermed 

minimere kostnader ved å benytte kassakreditt. 
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Langsiktig likviditet er plassert i Pareto og SB1 forvaltning.  For å tilpasse plasseringene til 

hjemfallsfondets verdi på 33,2 mill. kr kan disse plasseringene reduseres gjennom nedsalg.  

 

 

Figur 4 – Utvikling plasseringer i perioden 2006 til 2011 

 
 

Utviklingen i avkastning i perioden 2006 til 2011 viser at det er liten forskjell på utviklingen i de 

to plasseringene.  Pareto tar tydeligvis noe mer risiko enn Sb1 forvaltning. og taper mer i 

«dårlige tider» og større gevinst når det går godt. Årsaken til det er at Pareto har mer plassert i 

aksjer (norske internasjonale konsern), mens Sb1 finans har mindre i aksjer og større andel i 

obligasjoner. 

 

I tillegg til å styrke kortsiktig likviditet ønsker en å fokusere på lavest mulig risiko. Ut fra en slik 

vurdering vil nedsalg i Pareto være det naturlige valget. Videre er det ønskelig med omtrent to 

like store plasseringer som gir en viss risikospredning. Kortsiktig likviditet vil etter dette bli 

styrket med ca. 24 mill. kr, noe som vil halvere kostnadene knyttet til kassakreditt. Det er likevel 

viktig å understreke at så lenge Fauske kommune over år ikke har en drift i balanse vil 

likviditeten fortsette å utvikle seg negativt. 

 

 
6.4 Gjeldsportefølje 
Kommunens langsiktige gjeld består nå av 3 lån i Kommunalbanken og 1 lån i 

KLP Kommunekreditt  

 

I tillegg har kommunen diverse lån til videre utlån i Husbanken.  

 

 

 

 

 

Tabell 7 – Fordeling gjelden pr 31. aug. 2012 



 
 

Figur 4 viser utviklingen i 3 måneders NIBOR (inkl. fastsatt margin: 0,2) i perioden fra våre 

fastrenteavtaler ble inngått.  

 

Norges banks forventninger om stigende utlånsrente har stadig blitt forskjøvet fram i tid. 

Forventningen i siste rapport fra Norges Bank er at styringsrente forblir på dagens nivå fram til 

årsskiftet, før den gradvis stiger mot et mer normalt nivå på rundt 3,5 i 2016. Den store 

usikkerheten handler fortsatt om hva som skjer i EU. 

 

Figur 5 – Utvikling 3 måneders NIBOR 

 
 

 

 

 

INNSTILLING : 
 

Økonomimelding 2/2012 tas til etterretning. 

 

 

FOR-130/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Økonomisjef orienterte. 

 

Innstillingen ble vedtatt med 7 mot 2 stemmer. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Økonomimelding 2/2012 tas til etterretning. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

Låneopptak Restgjeld Rente pr. Rente pr. Andel Rentevilkår Lån

01.08.2012 01.05.2012 aug.12 Nedbetalt

KOMMUNALBANKEN -311 245 -176 618                2,70 % 2,27 % 43,60 % Reguleres mot 3 mnd. NIBOR hver kval 2031

KOMMUNALBANKEN -72 800 -67 947                   3,82 % 3,82 % 16,77 % Fastrente 5 år fra juni 2010 2040

KOMMUNALBANKEN -100 000 -97 368                   3,58 % 3,58 % 24,04 % Fastrente 5 år fra des 2011 2030

KLP Kommunekreditt -64 200 -63 130                   3,36 % 3,36 % 15,59 % Fastrente 3 år fra des.2011 2031

Totalt/vektet rente -548 245 -405 063         3,20 % 3,01 % 100,00 %
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Vedlegg: Brev fra Salten Regionråd datert 25. juli 2012 – Saltenstrategier 2012 – 2015 

Salten strategier 2008 - 2011 

 

Sammendrag: 
 

Salten Regionråd har de siste valgperiodene utviklet en egen strategiplan knyttet til det regionale 

samarbeid – kalt Saltenstrategier. Saltenstrategiene er regionrådets felles arbeidsgrunnlag og 

rulleres jevnlig, i utgangspunktet hvert fjerde år når nytt regionråd settes. Det er Saltentinget som 

vedtar strategiene og på den måten blir dette «arbeidsordren» fra kommunene i Salten til Salten 

Regionråd. 

 

Salten Regionråd vedtok i møtet den 16 februar 2012 at arbeidet med nye strategier for perioden 

fram til 2015 skal basere seg på gjeldende strategier med hovedsatsning, noen utviklingsprosjekt 

og viktige arbeidsoppgaver for regionrådet. 

 

Saksopplysninger: 

 

Regionrådet har på oppdrag fra kommunene gjennomført en prosess med offentlige møter i de 

ulike kommunene, koordinert gjennom rådmann/planansvarlig. Deltakere var 

politikere/kommunalt ansatte samt personer fra næringsliv, kultur/frivillig sektor, 

utdanningsmiljø og andre med ulike interesser. Deltakersammensetningen var ulik i de 

forskjellige kommunene, men samlet har mange ulike miljø blitt hørt gjennom disse møtene.  

Annet som er brukt som grunnlag for utarbeidelsen er innspill fra IRIS, oppsummeringen fra PS-

konferansen, ”Mangfoldige Salten” i okt. 2011 og tilbakemeldinger fra næringsnettverket i 

Salten, kompetansenettverket (Salten kompetanse) og partnerskapets programråd for 

profilering/rekruttering samt Salten kultursamarbeid. I tillegg har arbeidet i Nordland 

fylkeskommune med regional planstrategi og regional plan, vært fulgt og innspill her har også 

vært viktig i arbeidet. 

 

Med bakgrunn i disse møtene samt vedtak i regionrådet og gjeldende strategi (2008-2012, 

vedlagt) har regionrådet formulert og foreslått hovedmål, delmål samt tittel for den neste 

periodes Saltenstrategi. Dette forslaget planlegges endelig behandlet og vedtatt i Saltentinget 18-

19 oktober i år hvor samtlige kommunestyrerepresentanter i Salten vil være tilstede. Forut for 

dette må forslaget til Saltenstrategier behandles i samtlige kommuner i Salten. 

 



 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Rådmannen er av den oppfatning at det er gjort en god jobb fra regionrådets side med å beskrive 

utfordringene for Saltenregionen i perioden fremover, og rådmannen gjenkjenner både 

beskrivelse og mulige satsningsområder som reelle og fornuftige. Rådmannen har imidlertid etter 

en nøye gjennomgang og vurdering kommet til at det foreligger så vidt viktige både prinsipielle 

og praktiske forhold i forslaget at det ikke uten videre kan anbefales. 

 

Rådmannen har følgende merknader til forslaget; 

 

 

1. Prosess; forslaget til Saltenstrategier er, som beskrevet i vedleggene utarbeidet med 

bakgrunn i gjeldende strategidokument samt i offentlige møter gjennomført i den enkelte 

kommune, også Fauske. Disse møtene har medført både kreative og gode forslag til 

utvikling i regionen. Møtene mangler imidlertid den politiske forankring som er 

nødvendig for å få den nødvendige både politisk og administrativ tyngde bak strategiene. 

Fra rådmannens side er det viktig at kommunens overordnede prioriteringer har en 

politisk og ressursmessig forankring som gjør dem gjennomførbar. 

 

Forslaget til Saltenstrategi er ikke koordinert med planstrategien til Fauske kommune og 

vil derfor kunne avvike i forhold til hva som blir prioritert i Fauske kommune. Gjennom 

å vedta strategier som ikke er forankret i det enkelte kommunestyre «kortslutter» man 

hele den kommunale beslutningssløyfe med samfunnsdel, arealdel, handlingsdel og ikke 

minst økonomiplan og budsjett som skal finansiere prioriteringene.  

 

Dette er rådmannens vesentlige innvendinger mot dokumentet.  

 

 

2. Ressursmessig; forslaget innebærer at det må disponeres ressurser til utførelse av de ulike 

tiltakene. En ressursdisponering som vil ha betydning for den enkelte kommune. 

 

3. Prinsipielle forhold; forslaget til nytt strategidokument for kommende periode utgjør en 

markant dreining i forhold til gjeldende strategidokument hva angår ordlyd og forslag til 

tiltak i perioden. Gjennomgående fremstår dokumentet med tydelig fokus på at initiativet 

i større grad skal ligge hos regionrådet i stedet for hos kommunen. Som eks nevnes  

«regionrådet skal ta initiativ for å få utredet hvordan teknisk sektor bør utvikles for å 

kunne gi de tjenester som er nødvendig for at kommunene skal utvikle seg til beste for 

befolkningen herunder tilfredsstille næringslivets behov» pkt D, eller i pkt A 

«Regionrådet vil ha fokus på livskvalitet og bidra til at innbyggerne i regionen opplever 

en positiv situasjon i forhold til arbeid, helse, utdanning, bruk av kompetanse, trygghet, 

identitet og tilhørighet». En slik endring er ikke uten betydning for oss som 

enkeltkommune, og vil utfordre oss på sentrale områder. 

  

I Salten har det etter hvert vokst frem en skog av ulike samarbeidsprosjekter (ca 64). 

Interkommunale samarbeidsløsninger har vært nødvendig for å håndtere enkeltområder 

som eks brann og renovasjon, men for innbyggerne er resultatet et uoversiktlig system 

der det er uklart hvem som faktisk kan stilles til ansvar. For det administrative ledernivået 

i kommunen har de ulike samarbeidsløsninger samt prosjekter gitt utfordringer mht 

styring, ledelse og ressurstildeling.  



 

Når det videre i dokumentet foreslås at «regionrådet skal ta initiativ for å få utredet 

hvordan teknisk sektor bør utvikles…til beste for befolkning og næringsliv» ligger det 

implisitt en påstand om at det ikke fungerer til beste for befolkningen og næringsliv i dag.  

En påstand rådmannen ikke uten videre går god for. 

 

Etter rådmannens mening er dette essensen i primærkommunens portefølje, nemlig å 

sørge for gode tjenester til befolkningen, innenfor lov og forskrift og ikke minst innenfor 

tilgjengelige ressurser.  

 

4. Forholdet til eierskapsmeldingen; kommunene i Salten har vedtatt å utarbeide en 

eierstrategi for det interkommunale samarbeide i Salten hvor en gjennomgang av 

nåværende ordning for interkommunalt samarbeide skal foretas. Formålet med 

utarbeidelse av eierskapsmeldingen «… er å gi en god kunnskapsbakgrunn for videre 

diskusjoner om det interkommunale samarbeidet i Salten…samt utvikle mulighetsskisser 

over aktuelle samarbeidsområder…». Etter rådmannens mening bør arbeidet med 

Saltenstrategiene stilles i bero til eierskapsmeldingen er utarbeidet og evt vedtatt.  

 

Kommunestyret i Fauske har også i budsjettvedtaket for 2012 vedtatt å gjennomgå 

samtlige interkommunale samarbeidsordninger med bakgrunn i at kommunestyret 

oppfatter at kommunen mister «kommunal styring over viktige områder for 

innbyggerne». Dette arbeidet vedtok kommunestyret 21 juni å utsette til den 

interkommunale eiermeldingen er behandlet.   

 

Rådmannen er ikke uenig i det prinsipielle i Salten strategiene; nemlig behovet for en 

sterkere region. Men fortsatt består den enkelte primærkommune som selvstendige 

forvaltningsnivå med ansvar for å organisere sitt tjenestetilbud til befolkningen. Å fravriste 

primærkommunen dens ansvar og myndighetsområde gjennom alternative løsninger bidrar 

ikke på lang sikt til en god forvaltningsmodell. 

 

Forslaget fremstår som noe hastig gjennomført for å rekke Saltentinget. Skal vi oppnå 

resultat i Salten ligger løsningen i et langsiktig og systematisk arbeide som ikke minst er 

lokalt forankret og hvor tiltakene kommer i riktig rekkefølge. Det gjør de ikke nå. 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
 

1. Kommunestyret i Fauske anbefaler overfor Saltentinget at Saltenstrategiene utstår 

til den enkelte kommune har gjennomført eget planstrategiarbeide samt behandlet 

den interkommunale eierskapsmelding. 

 

 

FOR-131/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMIUNESTYRET: 

1. Kommunestyret i Fauske anbefaler overfor Saltentinget at Saltenstrategiene utstår 

til den enkelte kommune har gjennomført eget planstrategiarbeide samt behandlet 

den interkommunale eierskapsmelding. 



 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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KOMPETANSEPLAN 

   
Vedlegg: Kompetanseplan for Fauske kommune, 2012-2020 

 

Sammendrag: 
 

Vedlagt ligger utkast til Kompetanseplan for Fauske kommune, 2012-2020 

 

Kommunestyret gjorde følgende vedtak i sak 74/12 den 15. desember 2011 

Kompetanseplan for Fauske kommune legges fram til politisk behandling første 

halvdel 2012. 

 

I hht Hovedtariffavtalens kap 3, pkt 3.3 har arbeidsgiver ansvar for å kartlegge de ansattes 

kompetanse og analysere kommunenes kompetansebehov. På denne bakgrunn og etter drøftinger 

med de tillitsvalgte, skal det utarbeides en plan for gjennomføring av kompetansehevende tiltak.  

 

Kompetanseheving må bygge på de roller, oppgaver, verdier og kvaliteter man finner i det 

kommunale arbeidet.  

 

Utkast til Kompetanseplan tar bla utgangspunkt i Kommuneplanens samfunnsdel som ble vedtatt 

av kommunestyret 08.09.2011. 
I kapittel 6 fremkommer Strategier, samarbeidsaktører og handlinger   

«I planen fremmes det tre gjennomgående perspektiver: Folkehelse, Omdømme og Kompetanse.  Dette er 

viktige innsatsområder som vil berøre alle de foreslåtte strategier og handlinger, og sees på som sentrale 

for måloppnåelsen i Fauske kommune.» 

Kompetanse er spesielt beskrevet i 6.1.3. Kompetanse 

En av de viktigste innsatsfaktorer for å utvikle et bærekraftig næringsliv og en fremtidsrettet offentlig 

sektor er kompetanse. I de gjennomførte folkemøtene i planprosessen kom dette momentet svært tydelig 

frem. Som vist i kap. 3.1.6. har befolkningen i Fauske kommune et utdanningsnivå som ligger nær 

fylkesgjennomsnittet. Her må vi merke oss at utdanningsnivået Nordland fylke ligger n 
 

Videre tar Kompetanseplanen utgangspunkt i pleie/omsorgsplanen, Samhandlingsreformen og 

økonomiplanen. 

 

Planen skal være et verktøy for å videreutvikle lokale kompetansestrategier. 

Den skal synliggjøre den kommunale innsatsen knyttet til kompetanseheving i forhold til 

arbeidsområder, økonomi og deltakelse samt bidra til at prioriterte tiltak får fokus og 

opprettholdes. 



Den skal videre danne grunnlag for samarbeid med eksterne partnere. 

 

Prosess 

Rådmann nedsatte i januar ei arbeidsgruppe bestående av representanter fra rådmannens stab 

samt to fellestillitsvalgte. RKK-leder har bistått i prosessen.  

Gruppa utarbeidet skisse for plan og metode for innhenting av data. 

Planen er utarbeidet i samarbeid med alle enheter og drøftet med tillitsvalgte i enhetene. 

Rådmann har fortløpende hatt planprosessen som tema på ledermøtene. 

 

Metodisk  

Enhetene ble bedt om å gi tilbakemelding på følgende: 

Kartlegging av enhetens kompetansebehov ut fra dagens drift/kommunens overordnete 

mål/ramme. 

De viktigste kompetanseutfordringene i enhetene i forhold til utviklingstrekk og vedtak. 

Virksomhetenes prioritering av kompetansebehov på kort sikt. 

 

Resultat 

Den foreliggende planen gir et grunnlag for det kompetanseløftet som bør gjennomføres i 

perioden 2012-20 med bakgrunn i kommunale behov og sentrale føringer/utviklingstrekk. 

 

Det vil videre bli utarbeidet årlige konkrete tiltaksplaner både i enhetene og på tvers av enhetene 

med bakgrunn i innsamlet materialet og i hht fortløpende utvikling og nye behov. 

 

Det vil bli utarbeidet en egen rekrutteringsplan med utgangspunkt bla i kompetanseplanen. 

 

 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte Kompetanseplan gjøres veiledende og retningsgivende for Fauske kommunes 

kompetanseutvikling. 

 

 

PART-012/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Vedlagte Kompetanseplan gjøres veiledende og retningsgivende for Fauske kommunes 

kompetanseutvikling. 

 

 

FOR-132/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Partsammensatt utvalgs innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Vedlagte Kompetanseplan gjøres veiledende og retningsgivende for Fauske kommunes 

kompetanseutvikling. 

 
Rett utskrift bekreftes 



 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/7934      

      Arkiv sakID.:   12/1870  Saksbehandler:  Ingrid K. Alterskjær  

Sluttbehandlede vedtaksinstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    013/12 PARTSAMMENSATT UTVALG Dato:  24.09.2012 

 133/12 FORMANNSKAP  24.09.2012 

  KOMMUNESTYRE  04.10.2012 

 

 

 

 

RULLERING AV LØNNSPOLITISK PLAN 

   

 
Vedlegg: Gjeldende Lønnspolitisk plan 

Forslag til ny Lønnspolitisk plan der endringer er merket 

Forslag til ny Lønnspolitisk plan i ren tekst 

 

 

Sammendrag: 
 

I henhold til K-vedtak i sak 98/08 skal den lønnspolitiske planen være retningsgivende og 

veiledende for lokal lønnsfastsetting i kommunen. Den skal rulleres og harmoniseres med 

sentralt inngåtte tariffavtaler. 

 

I henhold til Lønnspolitisk plans pkt 1.3.3  
 
1.3.3 Utvikling av den lokale lønnspolitikken  

Den lokale lønnspolitikken i Fauske kommune utvikles i en prosess mellom administrativ ledelse og 

arbeidstakerorganisasjonene før endelig politisk godkjenning.  

 

legger rådmannen fram vedlagte forslag til ny lønnspolitisk plan. 

 

Den er justert i hht ny Hovedtariffavtale pr. 01.05.2012.  

 

Endret og/eller ny tekst fremkommer i understreket kursiv og strøket tekst slik: gjennomstrøket. 

 

 

INNSTILLING : 
 

1. Forslag til ny lønnspolitisk plan godkjennes og gjøres retningsgivende og veiledende 

for lokal lønnsfastsetting i Fauske kommune.  

 

 

PART-013/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 



1. Forslag til ny lønnspolitisk plan godkjennes og gjøres retningsgivende og veiledende 

for lokal lønnsfastsetting i Fauske kommune.  

 

 

FOR-133/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Partsammensatt utvalgs innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Forslag til ny lønnspolitisk plan godkjennes og gjøres retningsgivende og veiledende 

for lokal lønnsfastsetting i Fauske kommune.  

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/6406      

      Arkiv sakID.:   12/1508  Saksbehandler:  Line Kristiansen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    134/12 FORMANNSKAP Dato:  24.09.2012 

 

 

BEVILLING TIL SALG AV ØL OG ANNEN ALKOHOLHOLDIG DRIKK I PERIODEN 

FRA VEDTAKSDATO - 300616 

   
Vedlegg: Søknad 

 

Sammendrag: 
 

I forbindelse med behandling av sak om Alkoholpolitisk handlingsplan gjorde Kommunestyret i 

Fauske kommune det mulig med flere utslag for alkohol. 

 

Det foreligger nå søknad om bevilling om salg av øl og annen alkoholholdig drikk med inntil 

4,76 volumprosent alkohol for perioden fra 01.07.2012-30.06.2016. 

 

I søknaden er det gitt de nødvendige opplysninger mht: 

1. Selskapet som søker bevillingen 

2. Salgslokale 

 

Det foreligger også nødvendig dokumentasjon for å vurdere vandelskravene for de involverte. 

 

Alkohollovens § 1-7 setter krav om dokumenterte kunnskaper om alkoholloven for de som skal 

godkjennes som styrer/stedfortreder. Det stilles krav om at slik dokumentasjon må foreligge 

innen 3 måneder etter at bevilling er gitt.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Rådmannen har vurdert søknaden i henhold til Fauske kommune sin alkoholpolitiske 

handlingsplan, samt alkohollovens bestemmelser og innstiller positivt i denne saken 

 

INNSTILLING : 
 

Søknad fra Coop Prix Helligberget om bevilling for salg av øl og annen alkoholholdig 

drikk med inntil 4,76 volumprosent alkohol innvilges som følger: 

 

Bevillingshaver: Coop Nordland, org.nr. 946 231 819  

Salgslokale:   Eget utslag ved Coop Prix Helligberget  

Salgstid:  I henhold til Fauske kommunes alkoholpolitiske handlingsplan 

Omfang: Øl og annen alkoholholdig drikk med inntil 4,76 volumprosent 

alkohol 

Styrer:  Ann-Kristin Kristiansen (Kunnskapsprøven i Alkoholloven må 

avlegges innen 3 måneder etter innvilget salgsbevilling) 



Stedfortreder:  Gunn Sofie Hansen (Kunnskapsprøven i Alkoholloven må 

avlegges innen 3 måneder etter innvilget salgsbevilling) 

 

Bevillingsperioden er: fra vedtaksdato til 30.06.2016 

 

 

FOR-134/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Ronny Borge (H) foreslo følgende utsettelsesforslag: 

Saken utsettes. 

 

Ny sak om de alkoholpolitiske retningslinjer bes fremmet i kommunestyret den 04.10.12. 

 

H’s utsettelsesforslag ble vedtatt ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer. 

 

VEDTAK: 

Saken utsettes. 

 

Ny sak om de alkoholpolitiske retningslinjer bes fremmet i kommunestyret den 04.10.12. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Avdelingsleder servicetorget til videre forføyning    

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/6408      

      Arkiv sakID.:   12/1509  Saksbehandler:  Line Kristiansen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    135/12 FORMANNSKAP Dato:  24.09.2012 

 

 

 

BEVILLING TIL SALG AV ØL OG ANNEN ALKOHOLHOLDIG DRIKK I PERIODEN 

FRA VEDTAKSDATO - 300616 

   

 
Vedlegg: Søknad 

 

Sammendrag: 
 

I forbindelse med behandling av sak om Alkoholpolitisk handlingsplan gjorde Kommunestyret i 

Fauske kommune det mulig med flere utslag for alkohol. 

 

Det foreligger nå søknad om bevilling om salg av øl og annen alkoholholdig drikk med inntil 

4,76 volumprosent alkohol for perioden fra 01.07.2012-30.06.2016 fra Coop Extra Fauske. 

 

I søknaden er det gitt de nødvendige opplysninger mht: 

3. Selskapet som søker bevillingen 

4. Salgslokale 

 

Det foreligger også nødvendig dokumentasjon for å vurdere vandelskravene for de involverte. 

 

Alkohollovens § 1-7 setter krav om dokumenterte kunnskaper om alkoholloven for de som skal 

godkjennes som styrer/stedfortreder. Det stilles krav om at slik dokumentasjon må foreligge 

innen 3 måneder etter at bevilling er gitt.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Rådmannen har vurdert søknaden i henhold til Fauske kommune sin alkoholpolitiske 

handlingsplan, samt alkohollovens bestemmelser og innstiller positivt i denne saken 

 

INNSTILLING : 
 

Søknad fra Coop Extra Fauske om bevilling for salg av øl og annen alkoholholdig drikk 

med inntil 4,76 volumprosent alkohol innvilges som følger: 

 

Bevillingshaver: Coop Nordland, org.nr. 946 231 819  

Salgslokale:   Eget utslag ved Coop Extra Fauske  

Salgstid:  I henhold til Fauske kommunes alkoholpolitiske handlingsplan 

Omfang: Øl og annen alkoholholdig drikk med inntil 4,76 volumprosent 

alkohol 



Styrer:  Anita Jensen (Kunnskapsprøven i Alkoholloven må avlegges innen 

3 måneder etter innvilget salgsbevilling) 

Stedfortreder:  Laila Grydeland (Kunnskapsprøven i Alkoholloven må avlegges 

innen 3 måneder etter innvilget salgsbevilling) 

 

Bevillingsperioden er: fra vedtaksdato til 30.06.2016 

 

 

FOR-135/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Ronny Borge (H) foreslo følgende utsettelsesforslag: 

Saken utsettes. 

 

Ny sak om de alkoholpolitiske retningslinjer bes fremmet i kommunestyret den 04.10.12. 

 

H’s utsettelsesforslag ble vedtatt ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer. 

 

VEDTAK: 

Saken utsettes. 

 

Ny sak om de alkoholpolitiske retningslinjer bes fremmet i kommunestyret den 04.10.12. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Avdelingsleder servicetorget til videre forføyning    

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/6410      

      Arkiv sakID.:   12/1153  Saksbehandler:  Line Kristiansen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    136/12 FORMANNSKAP Dato:  24.09.2012 

 

 

 

BEVILLING TIL SALG AV ØL OG ANNEN ALKOHOLHOLDIG DRIKK FOR 

PERIODEN FRA VEDTAKSDATO TIL 30062016 

   

 
Vedlegg: søknad 

 

Sammendrag: 
 

I forbindelse med behandling av sak om Alkoholpolitisk handlingsplan gjorde Kommunestyret i 

Fauske kommune det mulig med flere utslag for alkohol. 

 

Det foreligger nå søknad om bevilling om salg av øl og annen alkoholholdig drikk med inntil 

4,76 volumprosent alkohol for perioden fra 01.07.2012-30.06.2016 fra Spar Mathjørnet AS. 

 

I søknaden er det gitt de nødvendige opplysninger mht: 

5. Selskapet som søker bevillingen 

6. Salgslokale 

 

Det foreligger også nødvendig dokumentasjon for å vurdere vandelskravene for de involverte. 

 

Alkohollovens § 1-7 setter krav om dokumenterte kunnskaper om alkoholloven for de som skal 

godkjennes som styrer/stedfortreder. Det stilles krav om at slik dokumentasjon må foreligge 

innen 3 måneder etter at bevilling er gitt.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Rådmannen har vurdert søknaden i henhold til Fauske kommune sin alkoholpolitiske 

handlingsplan, samt alkohollovens bestemmelser og innstiller positivt i denne saken 

 

INNSTILLING : 
 

Søknad fra Spar Mathjørnet AS om bevilling for salg av øl og annen alkoholholdig drikk 

med inntil 4,76 volumprosent alkohol innvilges som følger: 

 

Bevillingshaver: Spar Mathjørnet As, org.nr. 987 646 845  

Salgslokale:   Eget utslag ved Spar Mathjørnet AS på Finneid  

Salgstid:  I henhold til Fauske kommunes alkoholpolitiske handlingsplan 

Omfang: Øl og annen alkoholholdig drikk med inntil 4,76 volumprosent 

alkohol 



Styrer:  Brit Iren Johansen (Kunnskapsprøven i Alkoholloven må avlegges 

innen 3 måneder etter innvilget salgsbevilling) 

Stedfortreder:  Kenneth Johansen (Kunnskapsprøven i Alkoholloven må avlegges 

innen 3 måneder etter innvilget salgsbevilling) 

 

Bevillingsperioden er: fra vedtaksdato til 30.06.2016 

 

 

FOR-136/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Ronny Borge (H) foreslo følgende utsettelsesforslag: 

Saken utsettes. 

 

Ny sak om de alkoholpolitiske retningslinjer bes fremmet i kommunestyret den 04.10.12. 

 

H’s utsettelsesforslag ble vedtatt ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer. 

 

VEDTAK: 

Saken utsettes. 

 

Ny sak om de alkoholpolitiske retningslinjer bes fremmet i kommunestyret den 04.10.12. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Avdelingsleder servicetorget til videre forføyning    

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/7657      

      Arkiv sakID.:   12/1279  Saksbehandler:  Line Kristiansen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    137/12 FORMANNSKAP Dato:  24.09.2012 

 

 

 

SØKNAD OM BEVILLING TIL SALG AV ALKOHOLHOLDIG DRIKK GRUPPE 1 

   

 
Vedlegg: Søknad med tegning av lokalet 

 

Sammendrag: 
 

I forbindelse med behandling av sak om Alkoholpolitisk handlingsplan gjorde Kommunestyret i 

Fauske kommune det mulig med flere utslag for alkohol. 

 

Det foreligger nå søknad om bevilling om salg av øl og annen alkoholholdig drikk med inntil 

4,76 volumprosent alkohol for perioden fra 01.07.2012-30.06.2016 fra Bunnpris Fauske. 

 

I søknaden er det gitt de nødvendige opplysninger mht: 

7. Selskapet som søker bevillingen 

8. Salgslokale 

 

På tegningen kan det se ut til at det skal være mulig å gå fra dagligvarebutikk til butikk der det 

selges alkoholholdig drikk. Dette skal ikke være mulig å bruke samme kasse for dagligvarer og 

alkoholholdig drikk, og Bunnpris bes om å lukke denne muligheten 

 

Det foreligger også nødvendig dokumentasjon for å vurdere vandelskravene for de involverte. 

 

Alkohollovens § 1-7 setter krav om dokumenterte kunnskaper om alkoholloven for de som skal 

godkjennes som styrer/stedfortreder. Det stilles krav om at slik dokumentasjon må foreligge 

innen 3 måneder etter at bevilling er gitt.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Rådmannen har vurdert søknaden i henhold til Fauske kommune sin alkoholpolitiske 

handlingsplan, samt alkohollovens bestemmelser og innstiller positivt i denne saken. 

 

 

INNSTILLING : 
 

Søknad fra Bunnpris Fauske om bevilling for salg av øl og annen alkoholholdig drikk 

med inntil 4,76 volumprosent alkohol innvilges som følger: 

 

Bevillingshaver: Bunnpris Fauske, org.nr. 994 013 599  

Salgslokale:   Eget utslag ved Bunnpris Fauske  



Salgstid:  I henhold til Fauske kommunes alkoholpolitiske handlingsplan 

Omfang: Øl og annen alkoholholdig drikk med inntil 4,76 volumprosent 

alkohol 

Styrer:  Mette V.Skogen Alstad (Kunnskapsprøven i Alkoholloven må 

avlegges innen 3 måneder etter innvilget salgsbevilling) 

Stedfortreder:  Ellen Solheim (Kunnskapsprøven i Alkoholloven må avlegges 

innen 3 måneder etter innvilget salgsbevilling) 

 

Dør mellom dagligvarebutikk og rom for salg av alkohol skal bare 

benyttes av ansatte, ikke av kunder. Ølutsalg skal ha eget rom og 

egen kasse. 

 

Bevillingsperioden er: fra vedtaksdato til 30.06.2016 

 

 

FOR-137/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Ronny Borge (H) foreslo følgende utsettelsesforslag: 

Saken utsettes. 

 

Ny sak om de alkoholpolitiske retningslinjer bes fremmet i kommunestyret den 04.10.12. 

 

H’s utsettelsesforslag ble vedtatt ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer. 

 

VEDTAK: 

Saken utsettes. 

 

Ny sak om de alkoholpolitiske retningslinjer bes fremmet i kommunestyret den 04.10.12. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Avdelingsleder servicetorget til videre forføyning    

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/7478      

      Arkiv sakID.:   11/2209  Saksbehandler:  Wilhelm Morgenstierne  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyret 
 

Sak nr.:    138/12 FORMANNSKAP Dato:  24.09.2012 

  KOMMUNESTYRE  04.10.2012 

 

 

 

SLUTTRAPPORT FOR PROSJEKT I STRATEGISK LANDBRUKSPLAN. TILTAK 4 

(2008-2009) (2010-2011): HOVEDPLAN FOR SKOGSVEIER I KOMMUNEN 

   

 
Vedlegg: 1. Prosjektregnskap 

2. Revisjonsrapport, datert 28.08.2012 

3. Sluttrapport for Prosjekt i Strategisk landbruksplan. Tiltak 4 (2008-2009) (2010-2011): 

Hovedplan for skogsveier i kommunen 

 

Saksopplysninger: 

 

Prosjektet ble gjennomført i tiden 2008 – 2011 og besto i å få utarbeidet en oversiktsplan for 

skogsveier for hele kommunen bl.a. etter ønske fra sentrale landbruksmyndigheter. Planen skulle 

brukes av lokale landbruksmyndigheter i arbeidet med å behandle kommende skogsveisøknader 

(byggesøknader og tilskuddssøknader). Planen skulle omfatte bilveier og traktorveier av ulike 

veiklasser og skulle med grunnlag i konfliktgrad og nytte ved det enkelte veianlegg også 

inneholde en prioritering av veiplanene. Planen skulle også inneholde en oversikt over 

eksisterende skogsveier. 

 

Planarbeidet ble varslet i annonse og planarbeidet har hovedsakelig blitt utført av 

skogbrukssjefen som i stor grad har foretatt befaringer i marken av de ulike veiprosjektene samt 

hatt en god del kontakt med skogeiere.  

 

Hovedplanen ble vedtatt av Fauske kommunestyre 10. mai 2012. 

 

Prosjektet var finansiert med kr. 5.000,- fra kommunens næringsfond. Av dette brukte prosjektet 

kun kr. 2.462,-. Restbeløpet tilbakeføres næringsfondet. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Skogbrukssjefen er godt fornøyd med den Hovedplanen for skogsveier som er blitt utarbeidet. 

De viktigste skogområder i kommunen er blitt vurdert i forhold til fremtidig skogsveibygging og 

planen bør slik sett være et godt hjelpemiddel ved mer detaljert planlegging og prioritering av 

skogsveier i fremtiden. Planen vil foruten å kunne brukes som en av flere temaplaner ved 

fremtidig kommuneplanlegging også være nyttig i forbindelse med skogbrukssjefens arbeid med 

å motivere skogeiere til mer skogsveibygging i fremtiden. 

 

 

 



 

INNSTILLING : 
 

Prosjektet godkjennes som sluttført. 

 

 

FOR-138/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Prosjektet godkjennes som sluttført. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/7744      

      Arkiv sakID.:   12/797  Saksbehandler:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    139/12 FORMANNSKAP Dato:  24.09.2012 

 

 

 

SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE 2. KVARTAL 2012 

   

 
Vedlegg: 1. Brev fra Norges Blindeforbund datert 25. juni 2012 

2. Brev fra Foreningen for human narkotikapolitikk datert mai 2012 

3. Brev fra Norsk Fosterhjemsforening Nordland datert 03.06.2012 

4. Brev fra NKS Veiledningssenter for pårørende i Nord Norge AS datert 19. april 2012 

5. Brev fra Fauske Helsesportslag datert 15. april 2012 

6. Brev fra MARBORG datert 12.04.2012 

7. Brev fra Nordlæningernes forening datert 15.03.2012 

 

Sammendrag: 
 

Det har kommet inn 7 søknader om støtte i løpet av 2. kvartal 2012. Det er tiltak med stort 

engasjement. 

 

Rådmannen har vurdert søknadene, men har ikke funnet å kunne prioritere dem og anbefaler at 

formannskapet avslår søknadene.     

 

Saksopplysninger: 

 
Søker: Formål: Evnt. Beløp 

1. Norges Blindeforbund Søker om støtte til oppgradering og vedlikehold av 

Evenes syns- og mestringssenter. 

Kr. 15.000,- 

2. Foreningen for human 

narkotikapolitikk 

Ber om økonomisk tilskudd til brukerorganisasjon for 

styrking av brukermedvirkning på kommunalt nivå 

Ikke oppgitt 

3. Norsk Fosterhjemsforening 

Nordland 

Er om støtte til familiesamling i Sulitjelma. Ikke oppgitt 

4. NKS Veiledningssenter for 

pårørende i Nord Norge AS 

Ber om støtte til drift av senteret i 2013  Kr. 20.000,- 

5. Fauske Helsesportslag Ber om støtte til utbedring/reparasjon av fembøringen 

«Fauskværingen». 

Kr. 10.000,- 

6. MARBORG Ber om støtte til brukerorganisasjonen for mennesker i 

rehabilitering med metadon eller Subutex. 

Kr. 20.000,- 

7. Nordlændingernes forening Ber om bidrag til jubileumsmarkering 13. oktober 

2012 

Kr. 2.000,- 

 

INNSTILLING : 
 

De foreliggende søknader om økonomisk støtte avslås. 

 

 

FOR-139/12 VEDTAK-  24.09.2012 



 

Ottar Skjellhaug (AP) foreslo: 

Støtte på kr. 10.000,- gis til Fauske Helsesportslag som omsøkt. 

Beløpet tas av formannskapets konto. 

 

Innstilling og AP’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

De foreliggende søknader om økonomisk støtte avslås. 

 

Støtte på kr. 10.000,- gis til Fauske Helsesportslag som omsøkt. 

Beløpet tas av formannskapets konto. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   12/7885      

      Arkiv sakID.:   12/1866  Saksbehandler:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    140/12 FORMANNSKAP Dato:  24.09.2012 

 

 

 

VALG AV KOMITE - GJENNOMGANG AV GODTGJØRELSESREGLEMENT OG 

REGLEMENT FOR KOMMUNESTYRE OG FORMANNSKAP 

   

 
Vedlegg: Ingen 

 

Sammendrag: 
 

I formannskapsmøte 27.august ble det bedt om sak ang. valg av komite som skulle gjennomgå 

godtgjørelsesreglementet og reglement for kommunestyre og formannskap. 

 

Rådmannen foreslår at det nedsettes en komite bestående av 3 politisk valgte representanter. 

 

INNSTILLING : 
 

Som komite for gjennomgang av godtgjørelsesreglementet og reglement for 

kommunestyre og formannskap velges følgende 3 representanter: 

 ……………………… 

 

 

FOR-140/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Ottar Skjellhaug (AP) foreslo: 

 Siv Anita Johnsen Brekke 

 Ronny Borge 

 

Kjell Eilertsen (FL) foreslo: 

 Jørn Stene 

 

AP og FL’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Som komite for gjennomgang av godtgjørelsesreglementet og reglement for 

kommunestyre og formannskap velges følgende 3 representanter: 

 Siv Anita Johnsen Brekke 

 Ronny Borge 

 Jørn Stene 

 
Rett utskrift bekreftes 

 



Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Ronny Borge Kirkevn. 43B 8207 FAUSKE 

Siv Anita Johnsen Brekke Postboks 93 8201 FAUSKE 

Jørn I. Stene Bringsli 8215 VALNESFJORD 
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  KOMMUNESTYRE  04.10.2012 

 

 

 

 

STRATEGIDOKUMENT MINERALUTVINNING SULITJELMA 

   

 
Vedlegg: Prosjektbeskrivelse næringsutviklingsprosjekt 14 september 2012 

Rapport fra forstudie 5 september 2012 

 

Sammendrag: 
 

Formannskapet har vedtatt å utvikle et strategidokument som skal fremlegges kommunestyret til 

behandling høsten 2012. Formannskapet har i sak 116/12 bevilget kr 100 000,- til arbeidet som 

er utført av Bedriftskompetanse AS. 

 

Saksopplysninger: 

 

I samarbeide mellom Fauna KF, Bedriftskompetanse og rådmannen er det utarbeidet en forstudie 

knyttet til muligheter og utfordringer når det gjelder mineralske ressurser i Fauske. Arbeidet har 

vært svært interessant for alle som har deltatt og har gitt kommunen et godt innsyn i et fremtidig 

spennende næringsområde. Rådmannen har tatt som utgangspunkt i arbeidet at prosjektet skulle 

ha et helhetlig perspektiv, dvs at fokus ikke bare ble Sulitjelma og kobber. Når nå forstudien 

foreligger beskriver den muligheten for kommunen som helhet hvilket er viktig. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Rådmannen er av den oppfatning at Fauske kommune bør fortsette det systematiske og 

langsiktige arbeidet for dette viktige næringsområdet. For kommunen blir det viktig å støtte både 

utvikling av nye muligheter, men også understøtte nåværende virksomhet innenfor mineral. 

Fauske kommune bør søke et nærmere samarbeide med ikke minst Nordland Fylkeskommune, 

men også de ulike fagmiljø innenfor mineral. Fauske kommune har fått en svært god 

tilbakemelding på det arbeidet som er gjort i forstudien, og ikke minst at vi som kommune har 

grepet tak i området.

 

FORSLAG TIL INNSTILLING: 
 

Det etableres et hovedprosjekt over 3 år (jfr vedlagte prosjektplan) hvor hovedhensikten 

er å utvikle mineralvirksomheten i Fauske kommune, herunder spesielt løse utfordringene 

knyttet til ny virksomhet i Sulitjelma. 

 



Det legges frem egen sak til formannskapet et budsjettforslag til et slikt prosjekt, 

herunder hvordan prosjektet finansieres. 

 

Kommunestyret delegerer til formannskapet å iverksette prosjekt så snart formannskapet 

har behandlet og godkjent budsjettet. 

 

 

FOR-141/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Det etableres et hovedprosjekt over 3 år (jfr vedlagte prosjektplan) hvor hovedhensikten 

er å utvikle mineralvirksomheten i Fauske kommune, herunder spesielt løse utfordringene 

knyttet til ny virksomhet i Sulitjelma. 

 

Det legges frem egen sak til formannskapet et budsjettforslag til et slikt prosjekt, 

herunder hvordan prosjektet finansieres. 

 

Kommunestyret delegerer til formannskapet å iverksette prosjekt så snart formannskapet 

har behandlet og godkjent budsjettet. 

 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 
Utskrift sendes:     
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BOLYST - NÆRMILJØUTVALGET SOM MOTOR I LOKAL 

SAMFUNNSUTVIKLING 

   

 
Vedlegg: Søknad om Bolystmidler 2012 

 

Saksopplysninger: 

 

Kommunal- og regionaldepartementet lyser hvert å ut midler som kan gå til prosjekter som har 

som formål å skape bolyst i distriktskommuner.  

 

Hovedmålet er at kommuner innenfor det distriktspolitiske virkeområdet skal bli mer attraktive å 

bo i og flytte til. Gjennom å finansiere pilotprosjekt ønsker KRD å utvikle ny kunnskap om 

hvordan distriktskommuner kan bli mer attraktive som bosted.  

 

Fauske kommune søkte vinteren 2012 på vegne av Valnesfjord nærmiljøutvalg om midler etter 

Bolyst-ordningen til pilotprosjektet «Nærmiljøutvalget som motor i lokal samfunnsutvikling». 

Søknaden forutsetter økonomisk medvirkning fra kommunen, det ble i søknaden tatt forbehold 

om politisk godkjenning av kommunal egenandel. 

 

Kommunal- og regionaldepartementet innvilget i brev datert 2.7.2012 søknaden om Bolyst-

midler til prosjektet «Nærmiljøutvalget som motor i lokal samfunnsutvikling» med kr 

1 400 000,-. Prosjektet har en kostnadsramme på 2 770 000,-. Det forutsettes kommunal 

egenandel stor kr 700 000,-. 

 

Budsjett  

 

Prosjektleder 100 % stilling i 3 år    kr 1 800 000,- 

Driftskostnader kontorhold     kr    150 000,- 

Drift av nettverket bygdebegeistring    kr    300 000,- 

Produksjon av film      kr    350 000,- 

STImuli Valnesfjord      kr      90 000,- 

Videreutvikling av nettsted Valnesfjord   kr      80 000,- 

SUM:        Kr 2 770 000,- 

 

 

 

 

 

Finansieringsplan 



 

Kommunal- og regionaldepartementet   kr 1 400 000,- 

Fauske kommune      kr    700 000,- 

Dugnadsarbeid Valnesfjord     kr    280 000,- 

Partnerskap Salten      kr   200 000,- 

SMIL midler       kr     90 000,- 

Fylkeskommunale tiltaksmidler    kr   100 000,- 

SUM:        Kr 2 770 000,- 

 

Tilskudd fra Partnerskap Salten er ikke på plass, men det er gitt positive signaler om finansiell 

deltakelse i prosjektet.  

 

Prosjektet skal gjennomføres i perioden 2012 – 2015. Gjennom prosjektet skal tilflyttingen til 

Valnesfjord økes. I prosjektarbeidet skal nærmiljøutvalget og lokalt initierte tiltak brukes til å 

mobilisere og gjennomføre aktiviteter. Gjennom prosjektet skal nærmiljøutvalget utvikle ulike 

verktøy for en reell dialog med innbyggerne i lokalsamfunnet og for å nå ut til potensielle 

tilflyttere.  

 

Saksbehandlers vurdering: 
 

Prosjektet er godt forankret i kommunens overordnede planer og kommunens satsning på 

folkehelse.   

 

Prosjektet er utviklet av Valnesfjord nærmiljøutvalg og kan kort beskrives som et tilflyttings- og 

trivselsprosjekt som utnytter strategisk beliggenhet og bygdas samlede ressurser. Søknaden 

gjenspeiler det initiativ og engasjement som preger nærmiljøutvalget i Valnesfjord. 

 

Erfaringsoverføring og læring er en viktig del av bolystsatsningen. Erfaringene herfra må 

forventes å kunne overføres til kommunen for øvrig, samt til regionalt og nasjonalt nivå.  

 

Valnesfjord skal utvikles til å være et foretrukket bosettingssted mellom to byer, gjennom 

prosjektet skal bygdas utviklingspotensiale utløses. Lykkes dette vil økning i innbyggertall 

generere økt inntekt til kommunen langt utover de ressurser som settes inn som innsatsfaktor i 

prosjektet.  

 

Fra rådmannens synspunkt er det viktig at prosjektarbeidet ikke drives isolert på en måte som 

kan oppfattes som egen forvaltningsenhet i kommunen. Det er derfor i samråd med 

nærmiljøutvalget opprettet samarbeid med Fauna med sikte på å samordne den samlede innsats 

innen stedsutvikling i kommunen. Som en del av kommunens bidrag til prosjektet vil Fauna 

kunne stille med kontorhold til prosjektmedarbeider. 

 

Rådmannen tilrår at kommunen bidrar til finansiering av prosjektet ved å stille til disposisjon 

kontorplass til en verdi av kr 150 000 i en 3 års periode, samt ved en bevilgning fra 

næringsfondet med kr 550 000,- fordelt med like beløp på årene 2013, 2014 og 2015. 

 

 

 

 

 

 



INNSTILLING : 
 

1. Som delfinansiering av prosjektet «Nærmiljøutvalget som motor i lokal 

samfunnsutvikling» bevilges det fra næringsfondet kr 550 000,- fordelt med like 

beløp på årene 2013, 2014 og 2015.  

 

2. Fauna KF stiller til rådighet kontorplass med kontorhold av verdi kr 150 000,- i hele 3 

års perioden. 

 

3. Det forutsettes at investeringsprogrammet er fullfinanisert som forutsatt før prosjektet 

starter opp. 

 

4. For øvrig gjelder ordinære vilkår ved tildeling av midler fra næringsfondet.  

 

 

FOR-142/12 VEDTAK-  24.09.2012 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

1. Som delfinansiering av prosjektet «Nærmiljøutvalget som motor i lokal 

samfunnsutvikling» bevilges det fra næringsfondet kr 550 000,- fordelt med like 

beløp på årene 2013, 2014 og 2015.  

 

2. Fauna KF stiller til rådighet kontorplass med kontorhold av verdi kr 150 000,- i hele 3 

års perioden. 

 

3. Det forutsettes at investeringsprogrammet er fullfinanisert som forutsatt før prosjektet 

starter opp. 

 

4. For øvrig gjelder ordinære vilkår ved tildeling av midler fra næringsfondet.  

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


